
van: B 

Verzonden: 15-09-2020 14:39 

Duenk, Frank <f.duenk@8rhk.nl>, N 

Onderwerp: Re: Plan van aanpak startbijeenkomst inwoners - RES Achterhoek   

(geanonimiseerd)

Beste duco's, 

Bedankt voor de reacties die we tot nu toe hebben ontvangen. 

Echter, we hebben nog niet van iedereen een reactie ontvangen. We hopen dit op niet al te lange termijn 

alsnog te krijgen in verband met de steeds sneller rijdende trein die de RES 1.0 is. 

Groeten, 

Op wo 9 sep 2020 om 15:19 schreef N 

Beste duco's, 

Hierbij willen als kernteam van de RES Achterhoek graag het volgende met jullie delen. 

'We hebben een plan geschreven over hoe we de eerste participatiebijeenkomst van de RES 

met inwoners van de Achterhoek willen vormgeven. We betrekken de inwoners in de eerste fase 

in het proces van RES 1.0 uitsluitend via regionale participatie. 

Ten tweede hebben we een beknopt schema gemaakt met daarin de globale planning voor de latere 

bijeenkomsten binnen het RES 1.0 proces. Dit bevat naast bijeenkomsten voor inwoners 

ook bijeenkomsten voor professionele organisaties, volksvertegenwoordigers en jongeren. 

Uiteraard staat dit momenteel nog niet in beton gegoten. 

We zijn erg benieuwd naar jullie ideeën over de plannen zoals wij ze nu bedacht hebben. Laat het 

dus vooral aan ons weten als je zelf ideeën of feedback hebt. 

Voor meer informatie kunnen jullie ons altijd mailen of bellen. 

Groeten, 

Programmasecretaris 

Regionale Energiestrategie Achterhoek 

NB Ik werk op maandag, dinsdag, woensdag en donderdag. 
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